
 

 
Pagaidām pa vecam, gaida novērtēšanu 

4. janvāris 2011, 22:37 

SIA “Krāslavas slimnīca” galvenais ārsts un Krāslavas novada domes deputāts 

Aleksandrs Jevtušoks pastāstīja, ka Krāslavas slimnīca 2011. gada pirmajā pusgadā 

turpinās darbu tiešu tādā pašā režīmā un pakalpojumus sniegs tieši tādā pašā apjomā, 

kā līdz šim.  

“Pirms Ziemassvētkiem Rīgā slimnīcu vadītājiem bija tikšanās Veselības ministrijā, kur mums 

apliecināja, ka nevienā dokumentā par slimnīcu slēgšanu nav nekas rakstīts, to raksta tikai 

mediji,” uzsver A. Jevtušoks. ”Slimnīca kā strādāja, tā strādās tieši tādā pašā režīmā visu pirmo 

pusgadu, un šajā laikā Veselības ministrija veiks novērtēšanu. Šajā laika posmā štatu 

samazināšana nav paredzēta, visi mūsu darbinieki saglabās savas darbavietas. Tālākais ir 

izskatīšanas stadijā. Jautājums par slimnīcu slēgšanu ir vispār noņemts no dienas kārtības, bet 

ir jautājums par slimnīcu iespējamu pārprofilēšanu.”  

Priecīga ziņa ir tā, ka Krāslavas slimnīcā ir sākti renovācijas darbi poliklīnikā un terapijas nodaļā, 

realizējot trīs posmu projektu “Stacionārās veselības aprūpes infrastruktūras uzlabošana SIA 

”Krāslavas slimnīcā””. Kopējā projekta summa — 547000 latu uz visu slimnīcu, domes 

līdzfinansējums līdz 15%. Šogad tiks realizēts pirmais posms, otrais un trešais — nākamgad.  

“Remontēsim reģistratūru, kāpņu telpu un terapijas nodaļā atsevišķas vietas, kur nepieciešams 

kosmētiskais remonts,” turpina A. Jevtušoks. ”Projektā paredzēts izbūvēt pāreju, kas savienos 

lielo poliklīnikas ēku ar stacionāro daļu. Tā nepieciešama, lai slimniekus no uzņemšanas nodaļas 

uz terapijas no- daļu, uz izmeklējumiem varētu pārvietot pa siltu gaiteni jebkuros laika 

apstākļos, nevis kā tas ir tagad — pa āru. Pārejas iebūve ieplānota projekta otrajā posmā.”  

Juris ROGA  

 

Avots: 
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